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Product Description

The Asian sex trade is often assumed to cater predominantly to foreigners. Sex Slaves
turns that belief on its head to show that while western sex tourists have played a vital
part in the growth of the industry, the primary customers of Asia’s indentured sex
workers and of its child prostitutes are overwhelmingly Asian men. Here are the voices
of some of the world’s most silent and abused women—women who have been
forced into prostitution by the men they trust. This is their story, including the journey
from home to captivity, the horrors of "seasoning" for prostitution, and the hidden life
within the brothel.

作者介绍: 

Louise Brown is Lecturer in Asian Studies and Fellow of the Institute for Advanced
Research in the Humanities at the University of Birmingham
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评论

读于2003年3月

-----------------------------
看的同名纪录片, douban没有

-----------------------------
从亚洲卖春行业的方方面面细细写来（包括性工作者都是谁、为何入行、如何调教、管
理层是谁、顾客的面貌、性工作者的健康风险、与性行业联系的羞耻感等等），读完对
与之紧密交缠的女性人口贩卖有了更加深刻的理解。随处可见对“婊”的攻击（例如把
某一类女生定义为“某某婊”），但是少见用“嫖客”骂人。之前推出的所谓“原谅宝
”，只识别从事卖春的女性，仿佛没有买春的男性嫖客，妓女就可以自动变成妓女似的
。这种针对女性的性别恶意真是渗入了日常生活中。读完这本书，对亚洲双面派的性文
化的虚伪之处看得更加清楚。书中讲到泰国北部是亚洲性行业的一个重要据点，如果先
读了这本书再去清迈旅游，想来会观察到更多吧。其实读着读着就很愤怒，有些被家人
卖掉的女孩子甚至都不敢生家人的气，只觉得是自己的命不好……
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